
 

 

 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

         Θεσσαλονίκη, 4/12/2023 
 
Του:  Στυλιανού Φωτόπουλου, Βουλευτή Α' Ανατολικής Αττικής 
 
ΠΡΟΣ:  Τον κ. Υπουργό Εθνικής Άμυνας 
  Τον κ. Υπουργό Ψηφιακής Διακυβέρνησης 
 
ΘΕΜΑ: «Στρατιωτικά Δελτία Ταυτότητας» 
 
Κύριοι Υπουργοί, 
 
Συμφώνως πρόσφατης ενημέρωσής μας από το Σωματείο Οικογενειών Ενόπλων 
Δυνάμεων (Σ.Ο.Ε.Δ.), τα στελέχη των Ενόπλων Δυνάμεων (ΕΔ) συχνά αντιμετωπίζουν 
προβλήματα στην καθημερινότητά τους, εξαιτίας της χρήσης των Στρατιωτικών Δελτίων 
Ταυτότητας. Αυτά εστιάζονται στα εξής: α) Τα Στρατιωτικά Δελτία Ταυτότητας 
στερούνται ίσης αποδεικτικής ισχύος με τα αντίστοιχα των Δελτίων Αστυνομικής 
Ταυτότητας, με αποτέλεσμα να μη δύνανται να χρησιμοποιούνται ως ταξιδιωτικά 
έγγραφα (Άρθρο 40 Νόμος 4609/2019) και με πρόσθετη συνέπεια του εν λόγω 
δεδομένου τα στελέχη των ΕΔ να επιβαρύνονται με επιπλέον έξοδα για την έκδοση 
διαβατηρίων, β) δεν πληρούν τα στοιχειώδη κριτήρια ασφαλείας των προσωπικών 
δεδομένων των στελεχών και γ) δεν αναγνωρίζονται ως επίσημα έγγραφα 
ταυτοποίησης στις τραπεζικές συναλλαγές αλλά και στη διαδικτυακή πύλη Gov.gr με ό,τι 
αυτό συνεπάγεται ως προς τις ψηφιακές υπηρεσίες διαφόρων φορέων του Δημοσίου 
που απευθύνονται σε όλους τους πολίτες. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί: 
 
Πώς προτίθεστε να ενεργήσετε, προκειμένου να αντιμετωπίσετε τα προβλήματα της 
χρήσης των Στρατιωτικών Δελτίων Ταυτότητας, όπως αυτά έχουν εκτεθεί από το ΣΟΕΔ; 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 
 
ΦΩΤΟΠΟΥΛΟΣ ΣΤΥΛΙΑΝΟΣ 
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